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ZAPISNIK 
 
14. redne seje sveta KS Gradin, ki je bila dne , 4. 2. 2025 ob 18. uri v sejni sobi doma  
krajanov v Brezovici. 
 
Prisotni člani sveta:  Sebastijan Šaule, Paolo Stepančič, Manja Vrenko, Marino Boškin, Sandi 
Vežnaver Igor Mikolič 
                                  
Opravičeno odsotni: Nataša Radin, Danilo Maršič 
                                      
Zapisnikar: Marica Babič 
 
Predsednik pozdravi vse prisotne, ugotovi, da je svet KS sklepčen, od 8 članov, prisotnih 6. Za 
sejo predlaga naslednji 
 
DNEVNI RED: 
1. Potrditev zapisnika 14. redne seje sveta KS z dne 20.12.2024; 
2. Sprejem in potrditev zapisnika inventurne komisije (popis OS, DI, terjatev in obveznosti) za 

leto 2024; 
3. Potrditev realizacije FN za leto 2024; 
4. Potrditev poslovnega poročila za leto 2024; 
5. Potrditev finančnega plana 2025; 
6. Razno 

 
Dnevni red je bil brez pripomb soglasno sprejet. 
 

Ad 1 
POTRDITEV ZAPISNIKA 13. REDNE SEJE SVETA KS 

 
Člani sveta so zapisnik 13. seje sveta z dne 20. 12. 2024 prejeli po e-pošti. Na zapisnik ni bilo 
pripomb. Člani sveta so soglasno s 6 glasovi ZA, nihče proti sprejeli naslednji 
SKLEP št. 1-14:  
Potrdi se zapisnik 13. redne seje svet KS,  z dne 20 .12. 2024. 
 

Ad 2 
POTRDITEV ZAPISNIKA INVENTURNE KOMISIJE 

 
Svet KS se seznani z zapisnikom inventurne komisije, ki je opravila popis OS, SI, terjatev in 
obveznosti za leto 2024 ( zapisnik v prilogi). 
Člani sveta so soglasno s 6 glasovi ZA, nihče prosti sprejeli 
SKLEP št. 1-14: 
Sprejme in potrdi se zapisnik inventurne komisije za leto 2024. 
 

Ad 3 
POTRDITEV FINANČNEGA PLANA ZA LETO 2024 

 
Predlog finančnega plana za leto 2024 so člani sveta prejeli po pošti. Na predlog ni bilo pripomb. 
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(FN za leto 2024 je priloga k zapisniku) 
Člani sveta so soglasno s 6 glasovi ZA, nihče proti,  sprejeli 
SKLEP št. 3- 14: 
Sprejme in potrdi se Finančni plan KS za leto 2025. 
 

Ad 4 
POTRDITEV POSLOVNEGA POROČILA ZA LETO 2024 

 
Predlog poslovnega poročila za leto 2024 so člani sveta sprejeli po pošti. 
Na poslovno počilo ni bilo pripomb. (priloga k zapisniku) 
Člani sveta so soglasno s 6 glasovi ZA, nihče proti sprejeli 
SKLEP št. 4-14: 
Sprejeme in potrdi se Poslovno poročilo KS za leto 2024. 
 

Ad 5 
POTRDITEV FINANČNEGA PLANA 2025 

 
Člani sveta so po pošti prejeli predlog finančnega plana KS za leto 2025. Na predlog ni bilo 
pripomb. Člani sveta so soglasno s 6 glasovi ZA, nihče proti sprejeli 
SKLEP št. 5-14; 
Sprejeme in potrdi se Finančni plan KS za leti 2025. 
 

Ad 6 
RAZNO 

 
6.1. 
Poroča:  predsednik 
 
1-Dela na cesti Gradin – Abitanti potekajo z manjšo zamudo. Rok izedbe del se podaljša za en 
    mesec. 
2-Sanacija dela ceste Hrvoji-pokopališče – ogled, pripravi se popis del. 
3- V letošnjem letu se nadaljuje sanacije ceste skozi vas Pregara. 
4-Naslednji teden je ogled terena s predstavniki MOK za postavitev otroških igral v Pregari pri 
    Farovžu. 
5-Predsedniki so se udeležili sestanka na MO Koper s predstavniki Marjetice in CPK  
    (problematika košnje trave, vzdrževanje cest, vzdrževanje javne razsvetljave) 
6-Predsednik pove, da se na področju lokalnih volitev pripravljajo spremembe (določitev ene  
     volilne enote in manjše število članov sveta) 
 7-V Abitantih je načrtovana postavitev defilibratorja (OZ RK Koper) 
 8- Zunaj je razpis za prireditve (poziv društev) 
 9- V Uradnem listu so bile objavljene cene pokopaliških grobnin, ki so pričele veljati s 1.1.2025.  
      Predlog je, da bi se pristopili k ponovnemu oštevilčenju grobov, glede na to, da so bili izdelani  
      katastri pokopališč. Člani sveta so se s predlogom strinjali in soglasno s 6 glasovi ZA, nihče  
     Prosti sprejeli  
     SKLEP št. 6-14: 
     Pripravi se povabilo za oddajo ponudbe izdelave številk za grobove na pokopališčih. 
10-Z KZ Agrarie Koper smo prejeli poziv, da KS skladno z Zakonom pristopi k izdelavi poročila  
     o stanju  strelovoda na domu krajanov v Brezovici. Pridobili smo ponudbo RINR strela d.o.o.  
     Znesek izdelave poročila je bil 305,00 eur. KS je izdala naročilnico. 
11-LAS Istre je izvedel delavnico v stekleni dvorani v Brezovici. Delavnice se je udeležilo večje 
     število krajanov. 
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12-Telekom nadaljuje z izgradnjo optike iz doline Dragonije porti Pavličem.  
       Priskrbeli smo deponijo za drogove. 
  
 6.2. 
Sandi V. opozori na slabo stanje ceste od Pregare proti mejnemu prehodu Klune. Cesta je 
makadam in nujna sanacije. Odobri se kamiona tampona. 
 
6.3. 
Igor M. predlaga, da bi se g. Markežič V. kot zunanjega sodelavca KS imenovalo  v odbor za 
gradnjo državne ceste. Člani sveta so soglasno s 6 glasovi ZA nihče proti sprejeli 
SKLEP št. 6-14; 
G. Markežič V. se imenuje v odbor za gradnjo državne ceste skozi Brezovico ter ga pooblasti , da 
zastopa interese KS. 
 
Seja je bila zaključena ob 19.30 uri 
 
Zabeležila:       Predsednik KS: 
Marica Babič, l.r.      Sebastijan Šaule. l.r. 
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